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írásbeli kérdés

„Biztosítható-e a 2006. évi úszó-, Műugró, Szinkronúszó és Nyíltviza úszó Európa-
bajnoksághoz kapcsolódó margitszigeti fejlesztések törvényes és jogszabályoknak megfelelő
megvalósítása" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Kis Péter Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr!

A Hajós Alfréd Nemzeti Sportuszoda bővítésével kapcsolatos ügyben nyilvánosságra került,
hogy a Nemzeti Sporthivatal szerződés-tervezetet készített a sportuszoda bővítésének
megvalósításával kapcsolatban, amely azt is tartalmazza, hogy az újonnan beépítendő terület a
beruházó részére tulajdonként kerülne átruházásra . Amennyiben ez a valóságnak megfelel és
az érintett tulajdonosoknak, a fővárosnak és a magyar államnak az a szándéka, hogy az
érintett területet magántulajdonos (beruházó) részére értékesíti, kérem Miniszter úr sürgős
tájékoztatását a fenti kérdésben az alábbi részkérdésekre is tekintettel .

Miniszter úr!

Kivel kíván a Nemzeti Sporthivatal a fővállalkozásra, beruházásra szerződést kötni?

A fővállalkozó kiválasztására irányuló közbeszerzési eljárást milyen módon kívánják
lefolytatni?

Érzékel-e Miniszter úr olyan veszélyt, hogy a Margitsziget vonatkozásában egyes területek
magántulajdonba kerülése a teljes sziget feletti rendelkezési jog és egységes kezelés
elvesztéséhez vezethet?

Várom megtisztelő válaszát .

Dr . Turfi-Kovács Béla
országgyűlési képviselő
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